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Pitanje postavljeno Kolegiju Doma naroda Parlamentarne skupštine BiH – „Koji su razlozi 

opredijelili Dom naroda Parlamentarne skupštine BiH da ne podrži Prijedlog zakona o vinu 

koji je prethodno, gotovo jednoglasno, usvojen u Predstavničkom domu Parlamentarne 

skupštine BiH?“ 

 

Inicijativa upućena Zajedničkom kolegiju oba doma Parlamentarne skupštine BiH – 

„Predlažem Zajedničkom kolegiju da razmotri potrebu uvođenja odgovarajućeg mehanizma 

koji bi omogućio informiranje poslanika, odnosno delegata o činjenicama i razlozima 

neusvajanja akata u jednom domu, nakon što su usvojeni u drugom domu Parlamentarne 

skupštine. Smatram da bi službeno prezentiranje argumenata, koji su opredjelili jedan od 

domova na odbijanje usvajanja odgovarajućeg akta, bilo korisno, kako samim 

parlamentarcima, tako i većem kvalitetu samih akata koji izlaze iz parlamentarne procedure u 

ovom domu.” 

 

Pitanje postavljeno Federalnom ministarstvu energije, rudarstva i industrije – “Je li planirana 

i eventualno realizirana finansijska ili neka druga pomoć rudnicima uglja u Federaciji BiH u 

ovoj, odnosno u sljedećoj budžetskoj godini, te kakav je položaj rudnika uglja Tušnica u tom 

kontekstu?” 
 


